
Båda  /(bägge)= molemmat  

  

Båda artisterna var jättebra!  

Båda studieplatserna låter bra.  

  

  

Båda de kända artisterna var jättebra.  

Båda de intressanta studieplatserna låter bra.  

  

  

Sanan båda jälkeen substantiivi on monikon 

määräisessä eli pitkässä muodossa.  

  

Jos mukaan liittyy adjektiivi, se on a-muodossa. Lisäksi 

sanan båda jälkeen tulee määräinen artikkeli de.  

  

  

Själv, själva = itse  

  

Sana själv/själva liittyy yleensä lauseen tekijään. Se voi 

esiintyä joko pääsanansa (yleensä substantiivi) edessä 

tai jäljessä.  

  

  

1) Substantiivin jäljessä esiintyessään se taipuu 

substantiivin luvun mukaan: jos tekijöitä on yksi = själv, 

jos tekijöitä on monta = själva  



  

Kungen hälsade oss själv.  

Prinsessorna ringde själva till presidenten.  

Jag gjorde tårtan själv.  

  

  

  

  

2) Substantiivin edessä själva on aina a-muodossa ja 

substantiivi määräisessä eli pitkässä muodossa:  

  

Själva kungen hälsade oss.  

Själva prinsessorna ringde till presidenten.  

 

 


